
第一图书网, tushu007.com
<<2013大学英语六级阅读题库>>

图书基本信息

书名：<<2013大学英语六级阅读题库>>

13位ISBN编号：9787565600968

10位ISBN编号：7565600962

出版时间：2010-8

出版时间：首都师范大学出版社UXYI

作者：方振宇 编

页数：340

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：http://www.tushu007.com

Page 1



第一图书网, tushu007.com
<<2013大学英语六级阅读题库>>

前言

　　很喜欢一句话：脚踏实地，仰望星空。
也很喜欢美国盲人“天才歌手”史蒂夫·汪德在《阳光地带》中唱到的关丽而伤感的歌词：Like a long
lonely stream，I keep running towards adream.当英语六级或多或少赋予在校大学生“国考”的意义时，
我们在路上多了一个目标：一次过六级！
　　我在一个个美丽的校园遇到一个个青春飞扬的大学生，我羡慕他们张扬的青春与光荣的梦想。
我在多场演讲中与他们分享的一个词是“在路上”，但这并非因为杰克·凯鲁亚克，不是因为他的《
在路上》，我也不是Beat Generwtion。
在路上是我们的生存状态，是一种宿命，难以选择，难以逃避。
这如同大家并不一定很喜欢却又难以抗拒的六级考试。
　　在路上，是在命运的门槛等待。
每个人都在等待，有的人等到了，有的人等错了，有的人等空了，还有的人一生都在等待。
这如同塞缪尔·贝克特《等待戈多》散发的人生思考与哲学魅力。
面对明天的六级考试，脚踏实地、精心准备的等待是有必要的，尽管那个在考试中叫PASS的戈多不知
是来还是不来？
　　忙碌前行的生活，无论是蛰伏在校园还是游走在社会，不要左顾右盼，只需勇往直前。
我们不知道自己明天会怎样，我们也不去想明天会去往哪里，只需充实地活在当下就好。
每天起床，想想自己还能看到光灿灿的朝阳，还能闻到麦苗拔节的声音，告诉自己这就是生命的感动
。
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内容概要

：“振宇英语”四、六级710分系列丛书曾连续3年命中四、六级真题，以其权威性、实用性和前瞻性
广受全国莘莘学子的青睐，销量一直稳居全国考试类图书前列，已成为全国知名畅销品牌。
“振宇英语”多年来致力于大学英语四、六级的科技研发和专项研究，庞大的专家团队和一线名师的
加盟，确保了图书质量和品牌口碑。
振宇英语多种图书已入选全国多所名校研究生入学考试指定参考书目，也是多所培训中心的指定教材
。
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章节摘录

　　It's not until a fraction of a second later that the higher regions of the brain get the signal andbegin to sort out
whether the danger is real. But that fraction of a second causes us to experiencethe fear far more vividly than we do
the rational response——-an advantage that doesn't disappearwith time. The brain is wired in such a way that
nerve signals travel more readily from theamygdala to the upper regions than from the upper regions back down.
Setting off your internalalarm is quite easy, but shutting it down takes some doing.　　"There are two systems for
analyzing risk: an automatic, intuitive system and a morethoughtful analysis," says Paul Slovic, professor of
psychology at the University of Oregon. "Ourperception of risk lives largely in our feelings, so most of the time
we're operating on system No.I."　　There's clearly an evolutionary advantage to this natural timorousness. If
we're mindful ofreal dangers and flee when they arise, we're more likely to live long enough to pass on our
genes.But evolutionary rewards also come to those who stand and fight, those willing to take risks——andeven
suffer injury——in pursuit of prey or a mate. Our ancestors hunted mastodons and stampededbuffalo, risking
getting trampled for the possible payoff of meat and pelt. Males advertised theirreproductive fitness by fighting
other males, willingly engaging in a contest that could mean deathfor one and offspring for the other.　　These
two impulses——to engage danger or run from it——are constantly at war and have leftus with a well tuned ability
to evaluate the costs and payoffs of short-term risk, say Slovic andothers. That, however, is not the kind we tend to
face in contemporary society, where threatsdon't necessarily spring from behind a bush. They're much more likely
to come to us in the formof rumors or news broadcasts or an escalation of the federal terrorism-threat level from
orange tored. It's when the risk and the consequences of our response unfold more slowly, experts say, thatour
analytic system kicks in. This gives us plenty of opportunity to overthink——-or underthink——the problem, and
this is where we start to bollix things up.　　⋯⋯
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编辑推荐

10年专业研究四六级，多年连续命中四六级真题，2000所高校馆藏珍典，3000万学子信赖品牌，全国
第1家大学英语四六级机考网研发推广机构，一本连试题和选项都翻译的阅读书，7大题源510题，题题
经典，3大题型全面解读，各个击破，试题答案全面翻译，字字能懂。
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